
2015D20191 Verslag houdende een Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de regering over de Slotwet Ministerie 
van Sociale Zaken en Werkgelegenheid 2014 (Kamerstuk 34 200-XV, 
nrs. 3 en 4). 
De daarop door de regering gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt. 

Voorzitter van de commissie, 
Van den Burg 

Griffier van de commissie, 
Klapwijk 
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Nr. Vraag 

1 Welke besparing heeft de Fraudewet, door de afschrikwekkende 
werking, in 2014 opgeleverd? 

2 Welke gedragseffecten heeft de invoering van de Fraudewet tot 
gevolg gehad? 

3 Klopt het dat in 2014 490 miljoen euro minder is uitgegeven aan de 
bijstand dan begroot? Blijft dit bedrag beschikbaar voor de 
gemeentelijke uitvoering van de Participatiewet? 

4 Klopt het dat in 2014 25.000 mensen vanuit een re-integratietraject 
doorstroomden naar een baan en dat in 2012 dat 62.000 mensen 
waren? Hoe verklaart de regering dit grote verschil? 

5 Gaat de regering maatregelen nemen om te bewerkstelligen dat 
alle gemeenten het klantenbestand van de Wet werk en bijstand 
(WWB) kennen? 

6 Klopt het dat op 31 december 2014 11.000 mensen op de wachtlijst 
stonden voor de sociale werkvoorziening? Hoeveel van deze 
mensen zijn tussen 1 januari 2015 en 1 mei 2015 doorgestroomd 
naar een reguliere baan? 

7 Hoeveel van hen ontvangen bijstand? 
8 Hoeveel van hen zijn doorgestroomd naar beschut werk? En 

hoeveel van hen hebben een garantiebaan? 
9 Welke gemeenten hebben de eenmalige uitkering voor mensen 

met een inkomen tot 110% van het bestaansminimum niet 
uitgekeerd (aan niet uitkeringsgerechtigden)? 

10 Hoeveel mensen hebben de eenmalige koopkrachttegemoetko-
ming niet gekregen terwijl ze hier wel recht op hadden? 

11 Hoe hoog is het niet-gebruik van de eenmalige koopkrachttege-
moetkoming? 

12 Welk bedrag voor de sectorplannen is niet gebruikt in 2014? Blijft 
het bedrag dat niet is besteed in 2014 beschikbaar voor de 
sectorplannen? 

13 Heeft verschuiving van zware naar minder zware en goedkopere 
re-integratie effect gehad op de uitstroom van jonggehandicapten 
naar een reguliere baan, dan wel baan in de sociale werkvoorzie-
ning? 

14 Klopt het dat voor de overbruggingsregeling AOW (OBR) in 2014 
52,2 miljoen euro beschikbaar was voor 30.000 mensen? Klopt het 
dat daarvan maar 11,3 miljoen euro is uitgegeven doordat slechts 
8.200 mensen gebruik maakten van de regeling? Hoe verklaart de 
regering dit grote verschil? 

15 Klopt het dat in 2013 er aangaande de OBR een overschot van 
28 miljoen euro was en in 2014 40.9 miljoen euro? Blijven deze 
bedragen beschikbaar voor de OBR? 

16 Is het juist dat er eind 2014 4.809 werknemers (fte) bij het Uitvoe-
ringsinstituut werknemersverzekeringen (UWV) Werkbedrijf 
werkzaam waren? Hoeveel van hen heeft een arbeidsovereenkomst 
voor onbepaalde tijd? Hoeveel van hen kunnen aangemerkt 
worden als flexwerker? 

17 In hoeverre is de bezuiniging op het UWV van 155 miljoen per jaar 
gerealiseerd? 

18 Klopt het dat in september 2014, bij de behandeling van de 
begroting 2015 alleenstaande ouders met een minimumloon er 
10% op vooruit zouden gaan? Klopt het dat in de koopkrachtmeting 
in het jaarverslag SZW er sprake is van een achteruitgang van 
0,3%? Hoe valt dit enorme verschil te verklaren?
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